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POROČILO O DELU OO SKEI ZA PODRAVJE ZA 

OKTOBER – NOVEMBER 2007 
 

Iztekajoče leto 2007 se naglo bliža h koncu in že bomo ponovno delali »obračune«, kaj 
smo realizirali in kaj nismo realizirali na osnovi zastavljenih programov dela za iztekajoče  
leto. Tako kot ponavadi je vsako leto največja »gneča« v zadnjem tromesečju. In nič bolje 
ni v letošnjem letu. Če nam ne zagodejo problemi v podjetjih zato poskrbi država in letos 
kot specifika še trgovine, kjer so se nenormalno podražili osnovni življenjski artikli. Kot 
je slišati in videti iz medijev pa še temu ni videti konca. Imam občutek, da si bomo morali 
priklicati v spomin čase, ko smo bili nad nenehno rastjo cen in inflacije tega navajeni. 
Kam pa to pelje, pa vsi prav dobro vemo, začeli se bodo socialni nemiri in splošno 
nezadovoljstvo. 
 

- V oktobru smo zelo uspešno izvedli strokovno ekskurzijo v Avstrijo, 
Liechtenstein,  Švico in   Nemčijo. Ekskurzije so se udeležili zaslužni sindikalni 
funkcionarji iz  podjetij v  sklopu SKEI  Podravja.  

 
 
- V Radovljici smo se udeležili seminarja,  

katerega je vodil predsednik  IGM iz 
Bavarske kolega Werner Neugebauer s 
svojim sekretarjem. Predstavila sta nam 
delo sindikata s političnimi strankami in 
mediji v tem delu Nemčije. 

 
 
 

- V hotelu Arena smo se udeležili  širšega posveta o V. kongresu ZSSS in ostalih 
aktualnih temah, ki nam jih je predstavilo vodstvo ZSSS. 

- Aktivni smo bili v sklopu partnerstva pri Zavodu za zaposlovanje – enota Maribor. 
Nanizali smo različne probleme na področju pomanjkanja kadrov v naši branži. 

- Udeležili smo se dneva odprtih vrat, ki ga je organizirala ZSSS, ki je bilo ob tej 
priliki še posebej lepo organizirano.  

- Veliko je bilo individualnih obiskov po podjetjih, kot so Mariborska livarna 
Maribor, Elektrokovina predstikalne naprave, Unior PE Maribor, TVT nova oz. po 
novem STS in TBP Lenart. 
Posebej je bilo pestro v podjetju TBP Lenart, kjer se direktor ne drži obljub, ki jih 
daje na sestankih s sindikatom. Zato je bila predsednica SKEI v tem podjetju precej  
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jezna, kar je tudi v razpravi na sestanku z direktorjem bilo opazno. Prepričani smo, 
da se bo na tej osnovi problematika počasi uredila v tem podjetju. 
 

 
 
 
 

Udeležili smo se seminarja na temo 
»Uveljavljanje Zakona o 
kolektivnih pogodbah v praksi« v 
Radovljici in seje Republiškega 
odbora SKEI Slovenije.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
- V Mariborski livarni Maribor smo se udeležili seje konference, kjer je bila v 

ospredju tema nizkih plač. To problematiko bomo postopno uredili v tem podjetju. 
- Udeležili smo se seje sekretariata OO ZSSS Podravja in organizirali sejo Izvršnega 

odbora OO SKEI za Podravje. Glavna tema na teh dveh sejah je bila organizacija 
delavskih demonstracij, ki so se izvedle v soboto 17. 11. 2007 v Ljubljani. 

- Udeležen sem bil na seji nadzornega sveta Mariborske livarne Maribor, kjer smo se 
prepričali in razpravljali o poslovanju tega podjetja in o načrtih v prihodnje. 

- Organizirali smo sejo Območnega odbora OO SKEI za Podravje, kjer smo se 
dogovorili predvsem o razrezu udeležencev za delavske demonstracije po 
posameznih podjetjih. 

- November mesec je že sam po sebi mesec, kjer vsi načrtujemo kje  bomo zaključili 
staro leto. To bi si sicer na območju želeli, pa nas žal pestijo druge zadeve, kjer se 
moramo več ali manj vključevati v razprave o božičnica inp. 

 
 
 
- Udeležili smo se seje Izvršnega odbora 

SKEI Slovenije, ki je potekala v podjetju 
Talum v Kidričevem. Na seji smo 
pregledati kako je s stanjem članstva, 
nadaljnje aktivnosti do konca tega leta in 
o problematiki po območjih oz. regijah. 

 
 
 
 

- Udeležil sem se sestanka z direktorjem TVT in zbora delavcev v TVT novi oz. 
STS. Na obeh skupih smo govorili o problematiki, ki je nastala v tem podjetju. 

- Udeležil sem se pogovora na nacionalni TV Maribor na temo plač in druge 
socialne problematike celotnega delavstva. Razgovor je bil zelo dobro sprejet v 
javnost. 

- Udeležil sem se sestanka v Uniorju PE Maribor, glede predstavitve prodaje  tega 
dela obrata podjetju VEBA. 



 3 

 
 
 

- Skupno s predstavniki TVT in STS smo se udeležili sestanka pri županu mesta 
Maribor, kjer je bil prisoten tudi minister za promet in zveze s sodelavci. Na 
sestanku smo predstavili celovito problematiko podjetja TVT nove oz. STS po 
novem. Mislimo, da se bodo problemi razrešili v obojestransko korist po drugem 
obisku ministra v podjetju STS. 

- Zelo aktivni smo bili po posameznih podjetjih, posebej v MLM. V tem podjetju je 
zavreščalo ob izplačilu plač in posebej so udarile na plano zadnje podražitve. Kljub 
vsem zapletom smo zadeve na nek način dogovorili z obvezo, da bomo še naprej 
delali na saniranju nastale situacije. 

 
 

- V soboto 17. 11. 2007 smo se 
udeležili delavskih demonstracij v 
Ljubljani. Iz Podravja se je udeležilo 
teh demonstracij 49 avtobusov od 
tega 24 iz OO SKEI za Podravje. 
Prepričani smo, da so delodajalci in 
vlada uvideli, da se z sindikati ni za 
igrati in, da je generalna stavka vse 
bolj blizu, če ne bo na delodajalski 
strani prevladal razum. 

 
 

- S predsednikom OO SKEI za Podravje sva se udeležila sestanka na sedežu 
Delavske hranilnice v Mariboru, kjer smo se pogovarjali in seznanili z novimi 
ponudbami hranilnice za naše člane. 

- V Mariborski livarni smo organizirali skupen sestanek za člane sveta delavcev – 
obeh svetov delavcev MLM d.d. in MLM storitve d.o.o.. Ugotavlja se, da je znanje 
članov sveta delavcev zelo skromno in zaskrbljujoče. 

- V mesecu novembru sta bili dani že dve pobudi za ustanovitev sindikalnih 
podružnic in to v podjetju Crane Power d.o.o. na lokaciji bivše Metalne in TDR 
Legure v Rušah. Aktivnosti so v polnem teku. 

 
Kljub vsem tem navedenim aktivnostim po podjetjih je tudi veliko obiskov posameznih 
članov, tako, da imata služba pravne pomoči  in ekonomska služba pri OO ZSSS Podravja 
polne roke dela. Pri tem pa je opaziti, da se najodgovornejši v posameznih podjetjih ne 
držijo delovno pravne zakonodaje in kolektivnih pogodb. 
 
Na zaključku mojega poročila pa kot ponavadi še rek, ki po mojem sovpada ob zaključku 
leta: 
 
»Človekov najboljši svetovalec je čas!« 
 
 
               SEKRETAR OO SKEI 
                     ZA PODRAVJE 
                     
                                                                                                         Branko Medik 


